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  Memo Jeugdhulpregio FoodValley     Bijlage van de memo 
          (in te vullen door de regiosecretaris) 
 
Gremium FAT 

  

Inbrenger Lonneke Siegers en Mariska Gort 

  

Onderwerp Pas op de plaats Essentiele functies   

  

Gevraagd Ter informatie 

  

Datum 6 november  

  

Duur 10 min 

  

Bijlagen Geen  
 

Toelichting 
Context 
In 2023 is er gestart met de verweving van de essentiële functies in de bovenregionale samenwerking op 
het niveau van de G7. In april en in juni zijn de colleges van de gemeentes binnen de Jeugdhulpregio 
FoodValley geïnformeerd en hebben besloten dit traject verder vorm te geven. 
Sinds 11 september 2023 hebben aanbieders en gemeenten in meerdere overlegtafelrondes gesproken 
over de opdracht voor de essentiële functies en hoe deze vorm moeten krijgen.   
Tijdens de laatste overlegtafelronde is er bij de deelnemende partijen het gevoel ontstaan dat we er nog 
niet zijn. De gewenste ambities zijn niet volledig, concreet en scherp genoeg om tot een uitgewerkt 
voorstel te komen zoals we dit hadden afgesproken. Dit voorstel zou in november voor besluitvorming in 
de regio’s worden gebracht. Dit memo is bedoeld om u op de hoogte te stellen van de huidige stand van 
zaken.  
In deze memo worden het proces, de verschillen en het voorstel voor een vervolg uitgewerkt. 
 
Proces 
De overlegtafels (inhoud & kwaliteit, bekostiging, sturing en overeenkomst) tussen gemeenten en 
jeugdhulpaanbieders waren constructief. De gesprekken waren intensief met soms ruim 20 aanwezigen, 
maar ook uniek om de inhoud zo intentioneel met elkaar door te spreken. Wel wordt er opgemerkt dat er 
veel verschil zit in hoe jeugdhulpaanbieders met dit proces omgaan. De ene jeugdhulpaanbieder wil een 
nauwgezette uitwerking, terwijl de ander alvast wil oefenen met casuïstiek en daarna dit op papier wil 
vatten. Deze gesprekken maakt duidelijk waar ook in de casuistieken nog winst te behalen is. Het gesprek 
tussen jeugdhulpaanbieders als samenwerkende partijen is nog niet ver genoeg. Jeugdhulpaanbieders 
hebben eerste stappen gezet, maar van een vergaande samenwerking waar deze casuïstiek baat bij 
heeft, is nog niet voldoende gevormd. Ook meerdere deelnemers namens de gemeenten geven aan dat 
inhoudelijke verdieping en aanvulling nodig is om tot een realistische en gedragen uitwerking te komen. 
Daarnaast hebben de jeugdhulpaanbieders geconcludeerd dat de gesprekken over bekostiging voor deze 
nog niet de juiste koers volgen. 
 
We zien een gedeelde en gedragen behoefte om de uitwerking van de inhoud centraal te stellen. Daar de 
gewenste en nodige aanvulling en aanscherping op de gezamenlijke ambities aan te brengen. Om 
vervolgens pas te kijken hoe sturing en bekostiging daar logisch op aansluiten. Voor wat betreft de 
overeenkomsten zijn er de eerste stappen gezet, maar zijn vanuit jeugdhulpaanbieders nog veel vragen. 
Daarnaast kan de overeenkomst onvoldoende worden gevuld gelet op de discussie die nog gevoerd 
worden op de andere tafels. 
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Vervolg 
We doorlopen met elkaar een ingrijpend proces waarin tijd en ruimte nodig is om de materie en elkaar 
goed te leren kennen en begrijpen. In dat proces hebben we al behoorlijke stappen gezet. Een groep van 
56 gemeenten en 16 aanbieders van hoog-specialistische jeugdhulp zitten met elkaar aan tafel om de 
jeugdhulp voor de meest kwetsbare jongeren in Gelderland te verbeteren. En toch is het nu nodig om een 
pas op de plaats te maken. Dit is nodig om echt die transformatie te realiseren waarin sectorale en 
organisatiegrenzen geen belemmering meer vormen om de hulp te organiseren die nodig is. 
Om deze reden wordt de datum voor de inwerkingtreding van de essentiële functies gezet op 1 januari 
2025 in plaats van 1 juli 2024. Voor de overlegtafel Inhoud & Kwaliteit worden extra overlegdagen 
ingepland in november om zo op 18 december een uitwerkt document te hebben. De maanden januari en 
februari worden gebruikt voor afstemming binnen en met de regio’s en tussen de jeugdhulpaanbieders. 
Rond de voorjaarsvakantie volgt de besluitvorming in de regio’s, zodat in de zomer de inkoopprocedure 
kan worden gestart om start klaar te zijn op 1 januari 2025. 
 
Gevolgen regio 
Uitstel van het proces heeft geen gevolg voor ons als regio, behalve dat we nog langer formatie leveren 
om dit proces tot een goed einde te brengen. Onze inkoop is zo geregeld dat contracten doorlopen en we 
daarmee ook de beschikking hebben over de benodigde jeugdhulp. Wel kunnen we minder snel de 
gewenste transformatie vormgeven voor deze vormen van zorg. Maar er valt geen kind tussen wal en 
schip. 
Voor andere regio’s heeft dit meer impact. Sommige regio’s hebben vanaf 1 juli geen contracten met 
aanbieders van gesloten jeugdhulp.  
 


